

## SAKSLISTE

---

**Til:** Alle medlemmer av Komite speiding  
**Fra:** Forbundskontoret v/Lykke Juhler  
**Kopi:** SST v/Håvard Djupvik, FK v/Stine Heireng

**Tema:** Møte i Komite speiding  
**Dato:** 26. april 2022  
**Sted:** Digitalt på Meet

---

Sakslisten er satt opp av leder for KS.

Deltagere: Benjamin, Arnt, Roy Arild, Ksenia, Lise, Ingeborg, Andreas, Helene

Saker til behandling:

V = saker som krever vedtak

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

## SAKSLISTE

### Faste saker:

**Sak R01/22 Referat møte 02/2022 (Hele KS; 5 min; O)**  
Referat fra forrige møte godkjent

**Sak OR01/22 Orienteringer (Hele KS; 15 min; O)**  
Her skal komiteens medlemmer orientere resten av komiteen i aktuelle saker og status på arrangementer og prosjekter som hver enkelt har ansvar for.

**Sak OR02/22 Orienteringer fra forbundskontoret (o)**  
Komite speiding skal få en orientering i aktuelle saker fra forbundskontoret.

Nytt samarbeid med Stena Recycling. De ønsker å hjelpe oss med en nytt fordypningsmerke om gjenvinning og har allerede laget et forslag.

**Sak OP01/22 Oppnevninger (V)**  
  
Ingen oppnevninger

**Sak OR03/22 Aksjonsliste**

### Egne saker

**Sak 42/21 Avtakking (V)**

**Vedtak i sak 42/21:** KS jobber videre med rutine for avtakking. Taes opp igjen til høsten.)

**Sak 57/21 Roverombudssamling (O)**

Utsettes til neste helge-møte.

**Sak 04/22 Nasjonal roverleir 2022 (O)**

Oppfølging fra sist

**Sak 05/22 Speiderlederloggen (O)**

Orientering rundt arbeidet med emnemerker og rollemerker og fremtidig plassering på speiderdrakt

**Sak 13/22 Førerpatruljesamling (Kondorens Flukt) (V) 2023**

**Fra forrige møte:**

**Vedtak:** Ideen om å gjennomføre Førerpatrulje Samlingen 2023 gjennom modellen for speiderlederloggen diskuteres i prosjektgruppa. Det legges en plan for gjennomføringen og arbeidet frem mot denne. Presenteres på det felles møte med SST i mai.

Diskusjon videre

**Sak 15/22 Saker til felles SST møte i mai (D)**

**Sak 16/22 Fordypningsmerker (V)**

Fordypningsmerket klatring (Rover)

denne sak overføres til neste møte

**Sak 17/22 Orientering om rutiner**

Gjennomgang av rutiner for innspill til fordypningsmerker til FK og/eller KS. Vi har tidligere blitt enige om å lage en rutine. Det er ofte mye frem og tilbake og det er greit å ha en rutine til saksbehandlingen. Det er spesifikt for fordypningsmerker. Sette opp et diskusjonsmøte.

**EVT 1/22 EVT.**